
Districte de les Corts 
Departament de Serveis Jurídics-Secretaria 

Pl. Comas, 18, 1r 
08028 Barcelona 
93 291 64 30 
serveisjuridicslescorts@bcn.cat 
www.bcn.cat/lescorts 

ACTA núm. 3/2023 

ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ CONSULTIVA DRETS 
SOCIALS, CULTURA, EDUCACIÓ I CICLES DE VIDA DEL DISTRICTE 

DE LES CORTS 

A Barcelona, essent les 17:09 h del 4 de desembre de 2023, es reuneix la Comissió 
Consultiva de Drets Socials, Cultura, Educació i cicles de vida del Districte de les Corts 
a la Sala de Plens del Districte, situada al soterrani de la seu, a la plaça Comas, 18, 
sota la presidència de la consellera Sra. Mireia Garrido Garcia, a la qual hi assisteixen 
els consellers i conselleres membres, Sr. Manuel Becerra Hormigo, Sra. Maria 
Assumpció González Mestre, Sra. Maria Mercedes Font Munso, Sr. Iván Condés 
Sangenís, Sr. Mario Fco. Campelo Castro i en Sr. Xavier Cañigueral González, 
assistits per el secretari, el Sr. Amadeo Silva Gómez. 

Excusen la seva absència els regidors adscrits, Sra. Francina Vila Valls, Sr. Jordi Martí 

Graulm, Jordi Castellana Gamisans, Sr. Gonzalo de Oro-Pulido Plaza; també excusen 

la seva els consellers membres Sra. Laura Cañadas Pla i la Sra. M. del Rosario Mesas 

Company. 

La presidenta de la Comissió la Sra. Mireia Garrido Garcia, obre la sessió fent esment 

de l’ordre del dia:  

INFORMAR sobre els preus públics del Districte de les Corts per l’any 2024. 

La gerent Yolanda Hernández i Darnés comença exposant el primer punt de l’ordre del 
dia. 

La Sra. Iria García explica que comencen el procediment a l’octubre, passa a la 
Comissió de Govern i s’aprovarà en el plenari d’enguany del 22 de desembre. Recorda 
quins són els equipaments del districte: 
CENTRES CÍVICS 

 Centre Cívic Tomasa Cuevas

 Centre Cívic Can Deu
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 Centre Cívic Joan Oliver “Pere Quart” 

 Centre Cívic Josep Maria Trias i Peitx 

EQUIPAMENTS ESPORTIUS 

 Complex Esportiu Arístides Maillol 

 Pavelló provisional Bederrida 

CASALS DE GENT GRAN 

 Casal Gent Gran Can Novell 

 Casal Gent Gran Sant Ramon 

 Casal Gent Gran Joan Oliver “Pere Quart” 

LUDOTEQUES I ESPAI D’ADOLESCENTS 

 Ludoteca La Tardor 

 Ludoteca Guitard 

 Espai Adolescents Can Bacardit 

 Ateneu Popular 

 
Exposa que la proposta general que es fa pels Centres Cívics és d’un 2,5% 
d’augment. Es contempla un ventall més ampli de reduccions. 
És d’aplicació la reducció del 30%, 50% o 75% per persones residents al municipi amb 
algun tipus de discapacitat, amb els següents criteris i reduccions (no sent 
acumulables a altres tipus de descomptes):  

1. Targeta de discapacitat i no targeta rosa  
1.1. Amb un grau igual o superior al 75%: descompte del 75%  
1.2. Amb un grau d’entre el 65% i el 74%: descompte del 50%  
1.2. Entre 33 i 64% de discapacitat: descompte del 30%  
1.3. Amb carnet de família nombrosa o 2 fills a càrrec 75% de descompte  
1.4. Amb necessitat de tercera persona 75% de descompte  

La consellera Sra. Mireia Garrido obre el torn de preguntes. 
El sr NO IDENTIFICAT exposa que no troba lògic l’augment de preus donat l’impacte 
que la inflació està tenint en els jubilats. Demana que la taxa no variï. 
La Sra. Iria García respon. Explica que portaven uns quants anys sense augmentar el 
preu i que ningú es quedarà fora perquè si algú té problemas per abonar el preu, 
Serveis Socials el pot ajudar. 
El Sr. Eduard Català exposa que un discapacitat pot no necessitar les ajudes perquè 
té un poder adquisitiu alt i una persona usuària de la targeta rosa sí. Demana que es 
discrimini per certificat de tresoreria. 
La Sra. Consellera Mireia Garrido respon que s’apliquen criteris generalistes d’ acord 
amb estudis realitzats i després s’actua en cada cas particular. 
La Sra. Adela comenta que els horaris i els preus de la piscina Forus s’ haurien de 
revisar. Els preus, comparats amb altres instal·lacions esportives, són molt més alts i 
els horaris no s’adapten a la realitat de les famílies. 
La Sra. Consellera Mireia Garrido explica que la setmana vinent ja hi ha una reunió 
agendada per parlar d’aquest tema. 
La veïna que representa al Grup Mou-te agraeix primer la deferència per la cessió de 
la Sala de Plens per a la realització de les activitats del grup. Comenta que de les 260 
dones que formen part del grup, 174  passen dels 70 anys. Demana que els preus  
s’ajustin a aquesta realitat. 
La Sra. Iria García respon que ho tornaran a revisar perquè l’obligació de l’ Ajuntament 
és atendre les entitats. 
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La presidenta Sra. Mireia Garrido Garcia pregunta si hi ha alguna pregunta. No havent 
més temes a tractar, la presidenta aixeca la sessió a les 17:26 h, del contingut de la 
qual, certifico. 
 
 
 
Vist-i-plau         
La presidenta       El secretari   
  
 
 
 
 
 
 
Sra. Mireia Garrido Garcia     Sr. Amadeo Silva Gómez 
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